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Tekniska nämndens arbetsutskott beslutar att lämna följande yttrande: 

Yttrande 
Tack för ert initiativ! 

I samband med att Malmöexpresslinjen byggdes om på Linnégatan planterades två träd 
på Järnvägsgatan. Vidare planeras ett underhåll under 2024 i korsningen 
Järnvägsgatan/Östra Bernadottesgatan där det ska lagas en asfaltsyta på ca 100kvm.  
 
Tekniska nämnden är väldigt positiva till att plantera fler träd generellt. Dock är det en 
större fråga om var nämnden ska prioritera nya träd i Malmö som helhet. I befintliga 
gatumiljöer är det i många fall komplicerat att plantera träd då ledningar och annan 
infrastruktur, ofta under mark, försvårar trädplantering. 
 
I dagsläget anser nämnden att det är en fullgod belysning på platsen. Staden dekorerar 
inte med armaturer utan de ska i första hand uppfylla en funktion och i andra hand 
vara ett karaktärsattribut. Vad det gäller en ny belysningsarmatur så bör/ska den få 
möjlighet att höja upplevelsen av stadsrummet vid tider då solen inte är uppe. 
 
Fysiska åtgärder i stadsmiljön görs som en helhet, vägg-till-vägg. När träd, 
sittmöjligheter och belysning ska förändras behöver det göras i ett sammanhang som 
förbättrar hela upplevelsen och funktionen i stadsrummet. Att placera ut en bänk eller 
byta några armaturer gör sällan den skillnad som önskas.  
 
Tekniska nämnden arbetar med stadsomvandlingsåtgärder i hela Malmö och det är en 
prioriteringsfråga om hur mycket som kan och ska göras i vilka delar av staden per år.  
 
Ordförande [Förnamn Efternamn] 

[Fyll i titel] [Förnamn Efternamn] 



2 (2) 

 

[Här anger du om det finns reservationer/särskilda yttranden.] 


	Malmöinitiativet-Rädda Limhamns centrum Järnvägsgatan!Förnya och försköna Järnvägsgatan, EF20240338
	Yttrande


